
Odprto pismo kandidata za predsednika KZS Boštjana Penka vsem članicam 
Kinološke zveze Slovenije 
 
 
Spoštovane kinologinje in kinologi! 
 
Dovolite mi, da vas najprej vljudno pozdravim, verjetno za vse ne bo priložnosti, 
da se tudi osebno spoznamo pred volitvami, ki bodo že v nedeljo, dne 23. oktobra 
2016. Tistim, ki ste že izrazili neformalno podporo moji kandidaturi, se iskreno 
zahvaljujem. Prav tako se zahvaljujem vsem posameznikom, ki so izrazili 
pripravljenost za sodelovanje v organih upravljanja oziroma v strokovnih telesih 
kinološke zveze v primeru mojega mandata. Prav vsem, tako Vam, ki mi že 
zaupate, kot tudi (ali pa še zlasti) vsem ostalim, morda v tem trenutku še 
neopredeljenim članicam KZS, pa želim sporočiti naslednje: 
 
Moje stališče glede zakonitosti prihajajočih volitev oziroma njihove skladnosti s 
statutom je, da so razpisane volitve za predsednika KZS zakonite in skladne 
s Statutom KZS. Sedanje vodstvo KZS je bilo izvoljeno na nadomestnih volitvah, 
kar brez dvoma pomeni, da se njihov mandat izteče z iztekom mandata, znotraj 
katerega so bile nadomestne volitve izpeljane, to pa je marca prihodnje leto. 
Statut določa, da se mora volilna skupščina sklicati najmanj 150 dni pred 
iztekom mandata, kar zagotovo pomeni, da se lahko skliče tudi prej, nikakor pa 
ne kasneje. Po uspešno opravljenih volitvah bomo imeli dve možnosti: 1. da 
novoizvoljeni organi svoje funkcije prevzamejo takoj (ker bo izvoljen tako 
predsednik KZS kot tudi upravni odbor, novo vodstvo bo torej konstituirano) 
oziroma 2. da novoizvoljeni organi nastopijo funkcijo z iztekom rednega 
mandata prejšnjega vodstva, torej v marcu leta 2017, do takrat pa sedanje 
vodstvo opravlja tekoče oziroma nujne posle; smiselno enako kot Vlada RS po 
parlamentarnih volitvah, do konstituiranja nove vlade. Treba se bo odločiti za 
eno od obeh možnosti; najbolje bi bilo, da izbrano odločitev potrdi skupščina 
takoj po izvedenih volitvah. V vsakem primeru pa je izvedba volitev predsednika 
KZS in članov upravnega odbora po mojem mnenju zakonita in skladna s 
Statutom KZS. 
 
Zaradi navedenega članicam, ki bodo prisotne na volilni skupščini, predlagam, da 
izglasujejo dnevni red skupščine tako, da potrdijo v njem predlagani točki 15 
in 16 (volitve mandatarja… in volitve članov upravnega odbora) v celoti, 
tako, kot sta predlagani v sklicu skupščine z dne 13.9.2016. 
 
Naslednje, zame osebno pomembno vprašanje v zvezi z bližajočo se volilno 
skupščino je, ali je primerno (v nasprotju s predpisi sicer ni), da je na 
dnevni red volilne skupščine uvrščen tudi sprejem glavnih splošnih aktov 
KZS, z novim statutom na čelu. Tako iz naslova morebitnega mandatarstva kot 
tudi iz strokovnega stališča težko sprejmem dejstvo, da bi bil nov temeljni pravni 
akt – Statut KZS, sprejet na način, da ga novo vodstvo, v sodelovanju z 
novoizvoljeno statutarno komisijo ne bi moglo predhodno niti pregledati, po 
potrebi popraviti, spremeniti ali dopolniti ter ga uvrstiti na dnevni red prve 
naslednje, po potrebi tudi izredne skupščine. Enako in iz istih razlogov bi po 
mojem mnenju moralo veljati tudi za obravnavo in sprejem Pravilnika o 



organizaciji strokovnega dela v KZS in Pravilnika o disciplinski odgovornosti.  
Moje osebno stališče je, da bi bilo na skupščini treba izglasovati umik točk 
17, 18 in 19 z dnevnega reda (v kolikor jih predhodno ne umakne predlagatelj) 
in tako omogočiti novoizvoljenim organom, da v sodelovanju s kinološko 
javnostjo in stroko preverijo njihovo vsebinsko pravilnost in nomotehnično 
ustreznost.  
 
Da pa ne bo nesporazuma: Če sprejem navedenih aktov na volilni skupščini 
večine članic ne moti oziroma si to želijo in se s tem strinjajo, tudi sam pri umiku 
točk z dnevnega reda ne bom vztrajal (formalno kot kandidat za mandatarja niti 
nimam te možnosti) oziroma s tem ne bom pogojeval svoje kandidature. 
 
Na prihajajočih volitvah kot kandidat za predsednika KZS sicer nastopam po 
lastni, docela avtonomni odločitvi, ki je pogojena izključno z interesom, da za 
slovensko kinologijo naredim nekaj dobrega, pozitivnega, koristnega, ne da bi pri 
tem zastopal kakršne koli parcialne interese ali bil komur koli kaj dolžan. Nisem 
pripadnik nobene skupine ali lobija znotraj KZS in, razen moje zaveze k 
poštenemu, zakonitemu in strokovnemu delu, nikomur nisem nič obljubil v 
zameno za morebitno podporo moji kandidaturi. Enako držo in enak odnos do 
vodenja KZS in njenih organov pričakujem od vseh svojih sodelavcev, članov 
upravnega odbora, kot tudi od vseh tistih članov strokovnih in drugih organov 
KZS, ki jih imenuje upravni odbor. Želim, da moj način vodenja KZS preseže 
dosedanja nasprotja in da se med vsemi deležniki vzpostavi konstruktiven, 
prijateljski in spoštljiv odnos. Nenazadnje je kinologija ljubiteljska in ne 
pridobitna dejavnost, kar se mora odražati tudi v načinu delovanja krovne 
organizacije in v medsebojnih odnosih, ki vladajo znotraj nje. 
 
Do vseh želim igrati z odprtimi kartami, zato naj za zaključek povem še 
naslednje: Nisem pristaš načela ”važno je sodelovati”, na volitvah nastopam z 
namenom, da zmagam. Če bom na podlagi informacij s terena ugotovil, da realno 
te možnosti – torej vsaj uvrstitve v drugi krog volitev nimam, bom po vsej 
verjetnosti od kandidature odstopil. O mojih namenih, tako glede bližajočih se 
volitev kot tudi času po njih sem se odkrito pogovoril tudi z obema so-
kandidatoma za mandatarja, Aleksandrom Svetelškom in Egonom Dolencem.  
Nekaj se mi s stališča medsebojnega sodelovanja z mojega zornega kota zdi še 
posebej pomembno: Kot morebitni bodoči predsednik KZS ne želim za nikogar 
zapreti vrat za potencialno sodelovanje, kar velja tudi za vse tiste kinologe, ki 
morebiti kandidirate na listah sokandidatov in delite moje stališče, da je ob že 
tako ali tako majhnem številu vrhunskih strokovnjakov, ki so pripravljeni 
ljubiteljsko razdajati svoj čas, svoje znanje in energijo za kinologijo, povsem 
nepotrebno, da ne rečem neumno izgubiti celo garnituro kompetentnih ljudi na 
račun neuspeha njihovega kandidata na volitvah za mandatarja. Prepričan sem, 
da je v kinološki zvezi dovolj prostora za vse, ki želijo delati v dobrobit slovenske 
kinologije, ne glede na to, kdo je oziroma bo predsednik te organizacije. Zato 
vabim vse, da se mi v primeru uspeha na volitvah aktivno in tvorno pridružite. 
 
S spoštovanjem, 
                                                                                                          Boštjan Penko 
V Ljubljani, dne 15.10.2016 


